
Grundejerforeningen Munkerisparken 
Referat af bestyrelsesmøde 2015-3 
Tid og sted: 20. august 2015, kl. 20:00, hos Martin (nr.45)  
Tilstede:  Max Jensen, nr. 58, formand 

 Inger Gottfredsen, nr. 2, næstformand 
Vagn Sylvest, nr. 36, kasserer 
Ole Krogh Andersen, nr. 52, bestyrelsesmedlem 
Martin Plambech, nr. 45, bestyrelsesmedlem  

Dagsorden: 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
2. Meddelelser (f.eks. kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
3. Kommunekontakt 
4. Daglig drift (f.eks. fællesarealer, gartner, stier) 
5. Økonomi (status)  
6. Evt. 
Ad 1: Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Mødets dagsorden samt referatet fra sidste møde (16. april 2015) blev godkendt. 
Ad 2: Meddelelser 
Der har været en anmodning fra Danbolig om diverse oplysninger i forbindelse med salg af nr. 44. 
Nr. 38 er også blevet solgt. 
Ad 3: Kommunekontakt 
Aase Jarløv i nr. 68 har den 7.7. skrevet til teknisk forvaltning med kopi til grundejerforeningen og klaget 
over stensætningen i stien mod Kajerødvej. Kommunen har svaret hende den 22.7. og meddelt at de har 
bedt driftsafdelingen om at fjerne stenene i august. 
Ad 4: Daglig drift 
Gartner 
Der er budget og mulighed for at lave ny beplantning. Inger beder vores gartner Frederik om at komme med 
et forslag. 
 
Græsslåning 
Jørgen Bonefeld er nu ansvarlig for græsslåning hos spejderne. Bestyrelsen syntes kvaliteten er steget 



siden begyndelsen af året, hvor det var klippet for sjældent og ikke klippet langt nok ned. Kvaliteten på 
nuværende tidspunkt syntes bestyrelsen er tilfredsstillende. Nedenfor er oversigten over græsslåning til dato. 

Måned Uge Klippet dato 
april 17 23. april 2015 
maj 19 3. maj 2015 
maj 22 28. maj 2015 
juni 25 13. juni 2015 

Juni/juli 27 2. juli 2015 
juli 29 17. juli 2015 

Juli/aug 31 eller 32 7. august 2015 
august 35   

september 38   
oktober 41   

  
Aftalen med spejderne udløber i 2015, hvorfor bestyrelsen begynder at indhente tilbud for at forstå 
mulighederne for de kommende år. Inger vil indhente tilbud på en alternativ løsning. Max vil hører om 
kommunen eventuelt har nogle tilbud vi vil kunne benytte. 
 Ad 5: Økonomi (status)  
Vi har skiftet bankkonto fra Jyske Bank til Nordea. Ifølge vedtægterne tegnes foreningen af tre personer hos 
banken. Disse er formanden og to fra bestyrelsen. Hos Nordea er disse Max, Vagn og Martin Plambech. Max Jensen og Vagn Sylvest har fuldmagt til denne konto. 
 
Alle har dags dato betalt kontingent. 
 Ad 6: Evt. 
Næste bestyrelsesmøde bliver den 26. november 2015. 
Ref.: Martin. 
%%%%%%%%%%%%%%%% %%%%%%%%%%%%%% %%%%%%%%%%%% 
EFTERSKRIFT 
På et tidspunkt efter mødet har Inger, nr 2, meddelt, at en uventet stor arbejdsbyrde har gjort, at hun må 
træde ud af bestyrelsen. 
 
Vi beklager meget at måtte undvære Inger i bestyrelsen. 
 Efterfølgende har vores 1. suppleant Jørgen Rønnest (nr. 60) accepteret at indtræde i bestyrelsen i stedet 
for Inger. 
 
 
/vs 


